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Saksliste: 

Sak nr.: Tittel: 

1 Operasjon dagsverk 

2 Kantina og bordene: 

3 Valg av verv mandag 18. september kl 11:20: 

 

 

Elevrådets behandling av sakene:  

 

 

Sak 1: Operasjon dagsverk 

Hva kom fram i diskusjonen: 

Hva skal vi gjøre i dette årets Operasjons dagsverk? 

Hva ble bestemt: 

• - Årets prosjekt går til ungdommen i Colombia 

• OD-komité 

             - gangsette arbeid og administrere OD-dage 

             - Påse at alt går som det skal 

             - Påmeldte 

• Theodor Løtveit Koppang 1STE 

 

Sak 2 Kantina og bordene 

Hva kom fram i diskusjonen: 

Hvordan skal vi få fikset kantinen slik at det blir en rettferdig sosial plass for alle 

 

Hva ble bestemt: 

- Innspill fra klassene 

 

1. klasse 

 

• Ikke et så stort problem i praksis 

• Skremmende kommentarer på Jodel, men ingen ugreie hendelser i virkeligheten 

bookmark://Nysak/


• Kullene sitter hver for seg uansett, ikke et problem 

• Alle bør få sitte hvor de vil, men så lenge de får et sted å sitte går det bra 

• Ubehagelig, redd for å bli hengt ut 

• Noen opplever å ha blitt fysisk dytta bort fra bordene, tør ikke stå på sitt, redd for å bli 

«hata på» 

• Det er et hierarki i kantina, men VG3 vil alltid ha «mest makt» uansett 

 

2. klasse 

 

• Det har alltid vært sånn, så det kan fortsette å være sånn 

• I fjor hadde alle et sted å sitte, nå er det ommøblert og vanskeligere å finne plass, alle 

finner ikke plass 

• Samle de runde bordene, og la VG3 ha dem 

• Tilbake til sånn det var, alle hadde et sted å sitte, nå er det mer reservert 

• Det er ikke plass til alle skolens elever uansett, så mange velger å spise andre steder 

 

3. klasse 

 

• Mange synes det er teit at ikke alle får sitte der de vil 

• Samtidig var det bedre i fjor, og det har alltid vært sånn 

• Det viktigste er at alle har et sted å sitte 

• Naturlig inndeling av trinnene i kantina uansett. Det er ikke de runde bordene som 

skaper problemet. Det er blitt litt stigmatisert av lærerne 

• Da vi starta var det bare å anerkjenne at «de bordene» var VG3 sine 

 

Hva er løsningen? 

 

• Overordnet mål er et inkluderende skolemiljø! 

• Flere sitteplasser – Upraktiske bord gir lite og ineffektiv plass, erstatte de høye bordene 

• Ta bort fotballspill og flygel, og erstatt med bord 



• Holdningsendring hos «de som sitter på de runde bordene», snakke med VG3 om 

Jodel 

• Kapasiteten er det største problemet, promotere studiecafé (hver torsdag i 

midttimene) 

• Sitteplasser i foajeen og andre steder utenfor kantina, sofa, benker, osv. 

• «Slutte å slenge dritt på Jodel», for bordene i seg selv er ikke et problem. Oppfordre til 

ytringsansvar anonymt på nett, Ikke si 

 

Sak 3: Valg av to nye styremedlemmer mandag 18. september kl 11:20 

Hva kom fram i diskusjonen: 

Vi skal stemme på hvem som skal bli med i elevrådsstyret. Det er to ledige verv. 

• Nestleder 

• Skole- og miljøansvarlig: 

Leder for miljøkomité 

Stiller i stand morsomheter på skolen 

Temadager, turneringer, osv. 

Alle kan stille til valg 
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